
Protokół nr 58/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce  

w dniu 25.09.2023 r. 

 

Data posiedzenia: 25.09.2023 r. 

Miejsce posiedzenia: Gminne Centrum Kultury w Gorzycach 

Obecni: wg załączonej listy obecności (załącznik nr 1 a-b) 

Stwierdzenie prawomocności: wymagane quorum. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gorzyce na lata 2023-2030. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Gorzyce 

na 2023 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania w 2023 roku środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji, Komendy Wojewódzkiej w Katowicach, z 

przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego oznakowanego segment 

C dla Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Gorzyce. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bełsznica. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Bluszczów. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Czyżowice. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Gorzyce. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Gorzyczki. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kolonia Fryderyk. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Odra. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Olza. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Osiny. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Rogów. 



18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Turza Śląska. 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Uchylsko. 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 

Gorzyce. 

21. Rozpatrzenie petycji mieszkańców sołectwa Turza Śląska. 

22. Wnioski i zapytania. 

23. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

W dniu 25.09.2023 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja otworzył 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce. Powitał wszystkich obecnych, m.in.:  

Z-cę Wójta Daniela Kurasza, Skarbnik Gminy Renatę Seman, radnych, sołtysów, 

zaproszonych gości – Komendanta Powiatowego Policji w Wodzisławiu Śląskim p. Dariusza 

Zajda oraz zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Gorzycach Sławomira Krentusza  

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przedstawił porządek posiedzenia. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag do porządku posiedzenia został on przyjęty przez 

aklamację. 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja poinformował, iż wyłożony został 

protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce, do którego 

można zgłaszać uwagi i poprawki do końca dzisiejszego posiedzenia. W przypadku 

zgłoszenia uwag zostaną one rozpatrzone przez Radę Gminy, w przypadku ich braku protokół 

przyjęty zostanie w proponowanym brzmieniu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja oddał głos Komendantowi 

Powiatowemu Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariuszowi Zajda, który uzasadnił złożony do 

Wójta Gminy wniosek o dofinansowanie do zakupu samochodu służbowego  oznakowanego 

segment C  dla Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim. Pan Komendant 

podkreślił, że pojazd ten uzupełni istniejący tabor o nowy samochód, którym policjanci będą 

mogli dojechać na interwencje. Inwestycja ta z pewnością wpłynie pozytywnie na poprawę 

bezpieczeństwa na terenie powiatu wodzisławskiego. 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 



- radny Krzysztof Małek zapytał czy zakupiony samochód będzie patrolował tylko miasto 

Wodzisław czy również naszą gminę.  

- Komendant Dariusz Zajda zapewnił, że zakupiony pojazd będzie zasilał wydział ruchu 

drogowego i będzie patrolował cały powiat wodzisławski, w tym również gminę Gorzyce. 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2023-2030 (zał. nr 2) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Eugeniusz Katryniok poprosił o uściślenie tematu dotyczącego wydatków 

przeznaczonych na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z 

udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 1 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 

o finansach publicznych. 

- Pani Skarbnik Renata Seman odpowiedziała, że zgodnie z umową gmina musi zapewnić 

środki na działania promocyjne związane z zadaniem „Termomodernizacja budynku Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Turzy Śląskiej” realizowanego z udziałem środków zewnętrznych 

w tym m.in. szkolenia dot. nowych, innowacyjnych rozwiązań, zastosowanych przy 

modernizacji obiektu. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii 

    Komisja Skarg  za      6  przeciw .......... wstrzymał ...........  

    Komisja Rodziny za      7  przeciw…….... wstrzymał ……… 

    Komisja Rewizyjna za      5  przeciw .......... wstrzymał …….. 

    Komisja Oświaty za      6   przeciw ………  wstrzymał …….. 

    Komisja Budżetu za      7  przeciw ……… wstrzymał ........... 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Gorzyce na 2023 rok (zał. nr 3) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radna Dominika Styrnol poprosiła o wyjaśnienie tematu dot. transportu osób 

niepełnosprawnych do lokali wyborczych - na czym polega i na jakich zasadach się odbywa. 

- Pani Sekretarz Maria Władarz odpowiedziała, że zgodnie z przepisami prawa, wniosek o 

transport organizowany dla osób niepełnosprawnych oraz osób po 60 roku życia, wyborca ma 

obowiązek złożyć do gminy do  



2 października 2023 r. Na chwilę obecną żaden wniosek nie wpłynął. Jeśli jednak okaże się, 

że będą chętni do skorzystania z takiego rozwiązania, to planuje się zaangażować autobus 

gminny, który na co dzień wykorzystywany jest do przewozu uczniów niepełnosprawnych.  

Ponadto gmina ma obowiązek zorganizować transport dla wszystkich wyborców w dniu 

15.10.2023 r., stąd też konieczność zapewnienia środków na ten cel. W tym przypadku 

planujemy zawrzeć stosowne porozumienie z PKS Racibórz dotyczące dofinansowania do 

powiatowych przewozów pasażerskich, które zapewni transport wyborcom do lokali 

wyborczych. W tym przypadku wyborca nie ma obowiązku składania żadnych wniosków – 

dodała. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

     Komisja Skarg za      6  przeciw .......... wstrzymał ...........  

     Komisja Rodziny za      7  przeciw…….... wstrzymał ……… 

     Komisja Rewizyjna za      5  przeciw .......... wstrzymał …….. 

     Komisja Oświaty za      6   przeciw ………  wstrzymał …….. 

     Komisja Budżetu za      7  przeciw ……… wstrzymał ........... 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przekazania 

w 2023 r. środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji, Komendy Wojewódzkiej w 

Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego 

oznakowanego segment C dla Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim (zał. nr 

4) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- Przewodniczący Rady Piotr Wawrzyczny powiedział, że z uzasadnienia niniejszej uchwały 

wynika, że samochód o którym mowa, będzie zakupiony do celów poprawy bezpieczeństwa 

na terenie Wodzisławia Śląskiego, a Komendant Dariusz Zajda w dzisiejszym wystąpieniu 

pokreślił, że samochód będzie patrolował cały powiat. Należałby zatem doprecyzować tę 

nieścisłość – dodał.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

   Komisja Skarg           za      4  przeciw .......... wstrzymał     2  

    Komisja Rodziny    za      5  przeciw…….... wstrzymał     2 

    Komisja Rewizyjna         za      4  przeciw .......... wstrzymał     1 

    Komisja Oświaty         za      5   przeciw ………  wstrzymał     1 

    Komisja Budżetu          za      6  przeciw ……… wstrzymał     1 



Ad 7 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Kierownik Referatu 

Kultury i Sportu i Bezpieczeństwa Stefanii Kwapulińskiej, która przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Gorzyce (zał. 

nr 5) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Stanisław Zbroja zapytał o wysokość ekwiwalentu dla strażaków w ościennych 

gminach. 

- Pani Kierownik Stefania Kwpulińska odpowiedziała, że w ościennych gminach ekwiwalent 

kształtuje się na podobnym poziomie, a w niektórych jest nawet niższy.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

 

Komisja Skarg    za      6   przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny  za      7   przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna  za      5   przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty   za      6   przeciw ……… wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu   za      7   przeciw ……… wstrzymał ........... 

 

Ad 8 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Sekretarz Gminy Marii 

Władarz, która przedstawiła uzasadnienie projektów uchwał w sprawie Statutów Sołectw 

Gminy Gorzyce (zał nr 6) 

Statuty te nie różnią się od siebie w zapisach w związku z czym Pani Sekretarz przedstawiła 

jedno uzasadnienie dla wszystkich 12 projektów uchwał w sprawie Statutów Sołectw.  

Poinformowała, że do opracowania nowych statutów został powołany zespół roboczy, który 

przeanalizował wszystkie postanowienia obecnie obowiązujących przepisów prawa, biorąc 

pod uwagę również aktualne orzecznictwo nadzoru prawnego w tym zakresie. Zmiany 

dotyczą w szczególności: 

- długości kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej, 

- liczebności Rady Sołeckiej i wyborów uzupełniających, 

- przewodniczenia Radzie Sołeckiej, 

- wyznaczenia członka Rady Sołeckiej zastępującego Sołtysa w czasie jego czasowej 

nieobecności, 

- zasad odwoływania Sołtysa i Rady Sołeckiej przed upływem kadencji, 



- przyjmowania przez Zebranie Wiejskie rezygnacji Sołtysa. 

Projekt wypracowanego statutu radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  

W dniu dzisiejszym do biura rady wpłynął wniosek, podpisany przez 11 sołtysów, o 

wprowadzenie zmian do wypracowanego przez zespół projektu statutu. Zmiany te zostały 

naniesione do niniejszego projektu i wysłane radnym na e-sesję jako projekt nr 2. Wniosek 

sołtysów stanowi załącznik zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

- sołtys Józef Sosnecki opowiedział, jak wyglądały prace nad statutem sołectwa i kto brał w 

tych pracach udział. Jego osoba uczestniczyła w grupie roboczej w roli przedstawiciela 

wszystkich sołtysów. Okazało się, że po przedstawieniu sołtysom pierwotnej wersji statutu 

zaszła potrzeba wprowadzenia zmian polegających na dookreśleniu długości kadencji Sołtysa 

i Rady Sołeckiej, zwołania Zebrania Wiejskiego w sprawach wyboru i odwołania sołtysa i 

Rady Sołeckiej, wyznaczenia członka Rady Sołeckiej zastępującego Sołtysa w czasie jego 

czasowej nieobecności oraz terminu wyboru sołtysa na nową kadencję. Sołtys szczegółowo 

odniósł się propozycji zmian zawartych we wniosku. Sołtys Józef Sosnecki przekonywał 

radnych co do słuszności wprowadzonych zmian, podkreślając jednocześnie, że wniosek 

został poparty 11 podpisami sołtysów Gminy Gorzyce, w związku z czym wnioskuje aby 

zapisy te zostały wprowadzone w statutach i procedowane przez Radę Gminy w nowej wersji.  

- sołtys Joachim Nielaba powiedział, że jako jedyny z sołtysów nie zgadza się ze zmianą 

dotyczącą kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej. Sołtys uważa, że kadencja sołtysa i Rady 

Sołeckiej powinna łączyć się z kadencją Rady Gminy. Zmiany które zostały w ostatniej chwili 

zaproponowane wprowadzą niepotrzebny chaos, w związku z czym proponuje aby te zapisy 

pozostały w pierwotnej wersji. 

Radni wysłuchali argumentacji sołtysa Józefa Sosneckiego, po czym przeprowadzono 

dyskusję na temat proponowanych zmian. Wielu radnych wyraziło wątpliwości dotyczące w 

szczególności zapisów § 2; § 10 pkt 6 oraz § 22 pkt 1 Statutów Sołectw.  

- radna Izabela Borecka zaproponowała głosowanie w sprawie ostatecznej wersji § 10 pkt 6 

Statutów Sołectw.  

W głosowaniu jawnym większością głosów „za” radni poparli wersję drugą  § 10 pkt 6, w 

brzmieniu „Wybór sołtysa Rady Sołeckiej na nową kadencję odbywa się na Zebraniu 

Wiejskim zwołanym przez Wójta nie później niż 6 miesięcy po upływie kadencji”. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii w sprawie Statutu 

Sołectwa Bełsznica. 

    Komisja Skarg za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

     Komisja Rodziny za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 



     Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty za      5   przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu za      3  przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 9 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Bluszczów (zał. nr 8) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 10 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Czyżowice (zał. nr 9) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 11 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Gorzyce (zał. nr 10) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 12 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Gorzyczki (zał. nr 11) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 13 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Kolonia Fryderyk (zał. nr 12) 



Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 14 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Odra (zał. nr 13) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 15 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Olza (zał. nr 14) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 16 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Osiny (zał. nr 15) 

 Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 17 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Rogów (zał. nr 16) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 



Ad 18 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Turza Śląska (zał. nr 17) 

Komisja Skarg  za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

Komisja Rodziny  za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

Komisja Budżetu  za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 19 

Wydanie opinii w sprawie Statutu Sołectwa Uchylsko (zał. nr 18) 

    Komisja Skarg za      5 przeciw     1 wstrzymał ……... 

     Komisja Rodziny za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

     Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

     Komisja Oświaty za      5  przeciw ………  wstrzymał …….. 

     Komisja Budżetu za      3 przeciw    1 wstrzymał     1 

 

Ad 20 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Z-cy Wójta Danielowi 

Kuraszowi, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie nadania 

honorowego obywatelstwa Gminy Gorzyce ks. prof. Henrykowi Olszarowi (zał. nr 19) 

W otwartej dyskusji głos zabrała Radna Dominika Styrnol, która wyraziła wątpliwość czy na 

pewno powinna tytuł honorowego obywatela należy przyznać osobom pochodzącym z naszej 

gminy, czy raczej osobom z zewnątrz, a wybitnie zasłużonym dla naszej gminy.  

Podkreśliła, że to sugestia, którą można ewentualnie wziąć pod uwagę w przyszłości. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

    Komisja Skarg za      6 przeciw .......... wstrzymał ...........  

     Komisja Rodziny za      7 przeciw…….... wstrzymał ……… 

     Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

     Komisja Oświaty za      5 przeciw ………  wstrzymał …….. 

    Komisja Budżetu za      5 przeciw ……… wstrzymał ........… 

 

Ad 21 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja oddał głos Przewodniczącemu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Michałowi Menżykowi, który przedstawił opinię komisji w 

sprawie petycji z dnia 17.07.2023 r. mieszkańców Turzy Śląskiej. Opinia stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 



W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii w 

sprawie przygotowania projektu uchwały zgodnej z opinią Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Komisja Skarg  za      6 przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny  za      6 przeciw…….... wstrzymał    1 

Komisja Rewizyjna za      5 przeciw .......... wstrzymał …….. 

Komisja Oświaty  za      4 przeciw ………  wstrzymał    1 

Komisja Budżetu  za      5 przeciw ……… wstrzymał ........… 

 

Ad 22 

Wnioski i zapytania. 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Menżyk poinformował, że 

Komisja podczas posiedzenia w dniu 9.08.2023 r. wydała opinię w sprawie wniosku 

mieszkańców Turzy Śląskiej  skierowanego do Komisji podczas obrad LVI Sesji Rady Gminy 

Gorzyce w dniu 27 lipca 2023 r. celem rozpatrzenia. 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rada Gminy przystąpiła do 

głosowania w sprawie przekazania wójtowi gminy wniosku mieszkańców Turzy Śląskiej z 

dnia 11.07.2023 r., w celu przeprowadzenia czynności przewidzianych w procedurze 

planistycznej, określonych w art. 31 i 32 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 19 głosami „za” wniosek został przekazany Wójtowi 

Gminy, celem dalszej realizacji. 

- radna Teresa Władarz podniosła problem dotyczący drogi wewnętrznej stanowiącej łącznik 

pomiędzy sołectwem Osiny a Domem Pomocy Społecznej w Gorzycach. Radna 

poinformowała, że na fragmencie tej drogi jest utrudniony przejazd ze względu na głęboki 

rów i nie ma możliwości, by dwa samochody mogły się swobodnie wyminąć. Radna uważa, 

że powinno tam być zabezpieczenie.  

Radna T. Władarz zapytała też czy ul. Cicha w Gorzycach jest drogą prywatną czy gminną, 

ponieważ mieszkańcy dopytują o możliwość utwardzenia nawierzchni.  

Radna poprosiła o rozeznanie powyższych tematów i ewentualne interwencje w tym zakresie. 

-sołtys Henryk Matuszek podniósł sprawę notorycznego zalewania posesji, przy 

intensywniejszych opadach deszczu, przy ul. Rogowiec w Rogowie. Zwrócił się z prośbą o 

podjęcie działań zmierzających do zminimalizowania problemu.  

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie. 



Ad 23 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja zamknął wspólne posiedzenie Komisji 

Rady Gminy Gorzyce w dniu 25.09.2023 r. o godz. 18.00. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Stanisław Zbroja 
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Monika Radzik 


